
Geeneen 
bedrijf 
heeftzich 
gemeld 
De provincie staat op het punt een streep te 
zetten door de railterminal bij Valburg. Na het 
World Food Center sneuvelt opnieuw een 
prestigieus plan in de regio. Ook hier is 
de interesse van bedrijven het grote 
struikelblok. Vijf vragen over het afschieten 
van weer een project in Gelderland. 
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1 Waarom wilde Gelderland 
zo graag een railterminal? 

Het zou twee wensen ver
vullen. De eerste is dat Gel
derland graag wil profiteren 
van de Betuweroute. De 
spoorlijn tussen Duitsland 
en de Rotterdamse havens 
betekent overlast voor de 
provincie, maar niemand 
hier profiteert ervan. Met 
een railterminal en de werk
gelegenheid die daarbij 
hoort, zou Gelderland er we! 
van kunnen profiteren. 
Daarnaast is vervoer over 
het spoor duurzamer dan 
vervoer over de weg en zorgt 
het ook voor minder verkeer 
op de steeds verder dichts
libbende snelwegen rondom 
Arnhem en Nijmegen. 

2 Waarom gaat het project 
niet door? 

Tegen het project is al Jang 
protest van omwonenden. 
Maar zij konden het met een 
rechtszaak niet tegenhou
den. Het probleem is dat 
geen enkele ondernemer 
denkt geld te kunnen ver
dienen aan het project. Be
drijven konden zich tot 1 ja
nuari inschrijven op het 
plan. Hoewel verschillende 
bedrijven we! interesse had
den, schreef geen enkel be
drijf zich in. Daardoor kan 
de provincie Gelderland niet 
anders dan een streep door 
het plan zetten. 
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3Waarom wil geen enkel 
bedrijf dit doen? 

Volgens deskundigen is er te 
veel concurrentie op de 
markt. Onder meer in Venlo 
en vlak over de grens bij 
Emmerich ligt al een spoor
terminal. Daarnaast zou het 
plan onzeker zijn. Zo lagen 
er nog geen handtekeningen 
van beoogde klanten. 
Transportdeskundige Albert 
Veenstra van de Erasmus 
Universiteit zegt dan ook 
niet verbaasd te zijn dat 
geen enkel bedrijf zich heeft 
gemeld. ,,De ambitie van die 
terminal was ook gericht op 
de verwachte ontwikkeling 
van de Rotterdamse haven. 
Maar het aanbod daar blijft 
heel stabiel. En de trans
portbehoefte van goederen 
in heel Nederland neemt 
bepaald niet toe." 

4Wie zijn de winnaars en 
verliezers? 

Voor omwonenden die zich 
al jarenlang verzetten tegen 
de rail terminal is de streep 
door het plan ongetwijfeld 
goed nieuws. Zij krijgen 
geen extra weg voor honder
den vrachtwagens 
achter hun huis. 

Slecht nieuws is het voor 
bedrijven die dachten te 
profiteren van de railtermi
nal. Onder meer Heinz, Lid!, 
Nabuurs en Nutricia, bedrij
ven met grote distributie
centra aan de andere kant 
van de A15 wilden graag dat 
de railterminal er kwam. 
Het had hen immers meer 
mogelijkheden geboden 
voor het vervoer van grond
stoffen en producten. 

5 Merk ik als inwoner van 
Gelderland iets van het 

niet doorgaan van het plan? 
Op het eerste gezicht zijn de 
gevolgen voor inwoners 
klein. Er is veel geld gereser
veerd voor het plan. Het 
overgrote dee! dat nog niet 
uitgegeven is, kan in andere 
projecten voor Gelderlan
ders word en gestopt. 
Het meest merkbaar zal het 
zijn in de verkeersdrukte. 
Die komt voor een dee! door 
de vrachtwagens waarmee 
nu goederen naar en van 
deze provincie worden ver
voerd. Zolang deze vracht
wagens op de bestaande we-

gen blijven rijden, zal de 
verkeersdrukte toe

nemen. 


